
Bestyrelsesmøde mandag den 29. april 2024 i Grundejerforeningen 

Skærbo  
 

Tilstede: Michael, Helle Eskesen (Referent og vært), Helle Christiansen og Jens. 

Fraværende: Uwe 

 

Dagsorden 

 
1. Opfølgning på generalforsamling 
 

• Konstitutionen af Bestyrelsen efter Generalforsamlingen: 
Formanden er Helle C og Michael er kasserer 

 
2. Opfølgning på referat fra sidste bestyrelsesmøde hos Uwe 
 

• Ingen kommentarer 
 
3. Behandling af forslag fra Skærbo Havelaug (Dorthe, Anne Sofie og Lotte) 
 

• Bestyrelsen foreslår at der arrangeres havedag i forbindelse med vejfesten, når 
Birkelunden skal forbedres 

• Vi skal være OBS på, at Birkelunden ikke gøres for vanskelig at ordne for vores gartner 

• Bestyrelsen har behandlet Skærbo Havelaug forslag om forbedring af Birkelunden og her 
forventer bestyrelsen at det bliver uden omkostninger med de forbedringer, der tænkes at 
skulle gennemføres 

• Skærbo havelaug har foreslået etablering af en sti i Birkelunden. Dette skal tages op ved 
næste generalforsamling 

• Uwe vil gerne være kontaktperson til Skærbo Havelaug 
 
4. Tilbud fra Træ og Teknik mht. fældning af x antal træer i Birkelunden 
 

• Vi har fået et tilbud fra Leverandøren Træ og Teknik på 5.500 kr. +moms for fældning af et 
træ og beplantning af et nyt træ 

• I alt har vi afsat 18.000 kr. i budget 

• Helle tager kontakt til leverandør og undersøger hvad der kan gennemføres med de midler 
vi har til rådighed. 
Vi forventer at der fældes tre træer i år. 

 
5. Bestilling af container 
 

• Michael bestiller container til  
uge 24 (fredag til søndag).  
uge 25 (mandag til søndag). Containeren tømmes og vender tilbage om mandagen. 
uge 32 (fredag til søndag) 



• Containeren opstilles d. 14/6, tømmes d. 17/6 og fjernes om morgenen d. 24/6,  
samt opstilles d. 9/8 og fjernes om morgenen d. 12/8 

• Michael vil forsøge at få en container med 3/4 højde på siderne 
 
6. Revne forsegling 
 

• Jens og Uwe indhenter tilbud fra en leverandør 

• Der er afsat 20.000 kr. til revneforsegling 

• Generalforsamlingen gav tilladelse til at omkostningen må være op til 50% over det afsatte 
beløb, og såfremt økonomien er dertil 

• Michael sender navne på leverandører vi tidligere har anvendt, til Jens og Uwe 
 
7. Fejning af vej 
 

• Helle C indhenter tilbud på fejning af vej. Vi har afsat et beløb på 5.000 kr. 

• Michael adviserer i facebookgruppen, så der ikke parkeres på vejene imens 
 
8. Økonomi 
 

• 12 grundejere har allerede betalt pr. 29/4 men fristen er først d. 1/5. så vi afventer 

yderligere indbetalinger 
• Vores kassebeholdning: 68.682 kr. 

• Vejfonden: 429.776 kr. 

• Michael vil til næste bestyrelsesmøde undersøge om vi kan spare gebyret på 1.000 kr. i Den 
Danske Bank, muligvis ved at skifte til en anden bank 

 
9. Evt. 
 

• Velkommen til nye beboere i nummer 49. Helle E byder dem velkommen. 

• Helle C vil tage kontakt til vores gartner vedr. Regnvandsbassinet. Bestyrelsen mener ikke, 
at regnvandsbassinet er blevet klippen 1 gang i 2023.  Helle C undersøger også vores tilbud 
om vedligeholdelse af vores bede 

• Følger vi traditionen, kan vi håbe på en invitation til gadefest d. 10/8 
 
Næste bestyrelsesmøde afholdes mandag den 9. september hos Jens 
 


